

Protokoll styrelsemöte 2005-08-16

Närvarande: Robert Boström (LID), Hannu Kolehmainen (SKT), Mervi Lundkvist (SKT), Jan Brandberg (KAN), Bosse Sjöström (HÄL), Britt Andréén (KÅL), Mia Röhr (BAS), Björn Jorhed (GBB)

Anmält frånvaro: Owe Nilsson (KÅL), Lasse Franck (GBB)

1) **Mötets Öppnande**

Robert hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2) **Godkännande av dagordning**

Godkänd dagordning

3) **Genomgång föregående protokoll**

Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes efter en namnändring. Lundkvist istället för Lindqvist

4) **Ekonomisk genomgång**

Ekonomi är fortsatt god.

5)

a) **Tävlingskommitté** Seriespel Skatås och Åkered, Svenska cupen Veteran kval Kungsbacka? 1-2 okt ? 15-16okt? Uddevallas tävling?

Domare till seriespelet 3-4/9 diskuterades. Till Veteranserien (som Åkered anordnar) har Berit Cavallius tillfrågats. Till seriespelet i öppen klass (arrangör Skatås) var domarfrågan inte löst. Vissa idéer dök dock upp.

Svenska Cupen Veteran kommer att spelas i Kungsbacka boulehall och detta görs 15-16/10. I bägge klasserna (55+ och 65+) gäller i första hand 1 lag per klubb. I mån av plats kan flera lag delta per klubb. Kostnaden blir 500:- per lag och det spelas som poolspel (kan ändras p.g.a. antal lag). Ev. överskott utgår som resebidrag till dom som går vidare.

b) **Ungdomsansvarig** Ungdomsläger och Prins Bertils juniorcup

Henrik Hugosson och Sara Lindelöf skall tillfrågas om dom vill vara ledare för ett ungdomsläger i höst Robert B frågar och planerar. Där tas även spelarna till Prins Bertils juniorcup ut.

c) **Friskvårdsansvarig** Inget att rapportera

d) **Handikappansvarig** Inget att rapportera

e) **Domaransvarig** ny kurs i höst?

En domarkurs bör anordnas i vår. Styrelsemedlemmar borde delta. Den kommer inte att gå under utbildningshelgen.

f) **Jämställhetsansvarig** Inget att rapportera

g) **PR ansvarig** Inget att rapportera

- h) It ansvarig** Saknar andra som vill/kan skriva sånt som borde komma på hemsidan. Annars inget att rapportera
- i) Distriktets Boulenämd** kurs i höst?
- j) Utbildningsansvarig** steg 2 kurs i höst
Kommer att anordnas en steg 2-kurs för tränare under utbildningshelgen i höst. Torsten Lagerkvist håller på med att sätta ihop denna. Utbildningen kommer att hållas här i Göteborg. Kostnad ungefär 700:-/deltagare.
- k) AU** Inget att rapportera
- l) EA** Distriktsmöte med Sydsvenska
EA kommer att ha en träningskamp mot Sydsvenska 8/9. Dom kommer upp på fredagen. Distriktet bjuder på lunch på lördagen. Robert söker bidrag hos SBF för detta. (Sökt och beviljat 12500:-).

6) Inkomna skrivelser.

Sisu har kommit med en inbjudan till konferens på Stenungsbaden 28-29/10. Intresserade från styrelsen hör av sig till Björn snarast.

BK Seniorerna har skickat (som alltid) sin tidning. Björn informerade lite om denna, och om innehållet.

Tävlingskommittén (SBF's) har ställt frågor ang. DBB's årligen återkommande jipptävling och om varför dom inte sökt sanktion i år. Svar har inkommit från DBB som TK acceperade.

Dag Backström har skickat in ett förslag om en ny serieform. Jan svarar.

7) Utgående skrivelser Inga

8) Övriga frågor? Inga

9) Nästa möte

Nästa möte hålls 28/9 klockan 18¹⁵.

10) Mötet avslutas

Robert tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid Pennan

Justeras

Björn Jorhede sekreterare

Robert Boström Ordförande